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PROTOKÓŁ Nr XV.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 18 marca 2016 r. 
 

1. Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 13.30. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Pana Janusza Kubickiego Prezydenta 

Miasta Zielona Góra, Dyrektora Zarządzania Kryzysowego Pana Waldemara Michałowskiego, Pana 

Andrzeja Bocheńskiego, Przewodniczącego Sejmiku Województwa, Pana Tomasza Sroczyńskiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, Pana Janusza Szczęsnego, Dyrektora Zakładu Komunalnego 

Leszka Klima, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu 

Sebastiana Jagiełowicza, Dyrektora Stanisława Domaszewicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy 

Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie  i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych  projektów  uchwał oznaczonych jako druki od nr 142 

do nr 143 w sprawach:  

1) zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn. „Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 147, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – 

druk nr 148, 

3) informację dot. „Lepsze Jutro”. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wniesionymi 

poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy oraz 

Prezydenta Miasta o wręczenie pism okolicznościowych Sołtysom Dzielnicy Nowe Miasto w związku z 

minionym „Dniem Sołtysa” życząc dalszej wszelkiej pomyślności w prowadzonej działalności. 
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Radna Dorota Bojar korzystając z obecności Pana Prezydenta podziękowała za sprawną akcję 

usunięcia przez „ZWiK” awarii wody na jej posesji. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów ostatnich Sesji. 

Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokóły przebiegu Sesji zostały przyjęty jednogłośnie.  

 

 

4. Informacja Dyrektora Departamentu Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa o 

funkcjonowaniu jednostek OSP w Powiecie. 

 

Pan Waldemar Michałowski Dyrektor Departamentu Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa, 

przedstawił w formie multimedialnej aktualna sytuację o funkcjonowaniu i działaniach wszystkich 

jednostek OSP działających na terenie Dzielnicy Nowe Miasto. 

Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pani Anita Buraczewska oraz Dagmara Marchwa przedstawicielki Centrum Integracji Społecznej 

przedstawiły założenia do realizacji w ramach projektu „Lepsze Jutro” w ramach ZIT. 

Do programu włączonych zostanie udział łączny 402 osób przy czym w pierwszej edycji w projekcie 

uczestniczyć będzie 111 osób. 

Wynagrodzenie brutto jednego uczestnika projektu wynosić będzie ok. 1800 zł brutto, refundowane są 

również koszty dojazdu. 

 

 

5. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami i bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2016 r. – druk nr 135. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XV.130.2016. 

8) 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały  w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuniecie i przechowywanie pojazdu usuniętego z 

drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu  – druk nr 142. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XV.137.2016. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Zielonej Górze – druk nr 131. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 



4 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.131.2016. 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie    

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych  inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Nowy Kisielin-druk nr 137. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu 

wspólnym komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.132. 2016. 

 

 

 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały opinii o projekcie uchwały w 

sprawi sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Jeleniów – druk nr 138, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.138.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych  inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Barcikowice – druk nr 139. 

 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał czy są może pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XV.134.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania zadań strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Przylep – druk nr 140. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały, poczym spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XV.135.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania zadań strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców  sołectwa Stary Kisielin – druk nr 141. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  powiedział, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji, 

niemniej jednak Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.136.2016. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwał w sprawie uchwalenia wysokości stawek opłat za zajęci pasa drogowego dróg publicznych 

przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona Góra – druk nr 143. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Boheński współautor projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 7 radnych, 2 

osoby  był przeciw, 4  wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta – uchwała  Nr XV.138.2016. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Zatonie – druk nr 144. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.139.2016. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały  w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Zawada – druk nr 145. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.140.2016. 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania dla obszaru 

położonego pomiędzy ul. Drzonków-Olimpijska i ul. Drzonków-Słoneczna w Zielonej Górze – druk nr 

146. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.141.2016. 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn. 

„Plan gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 147. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.142.2016. 

 

14/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz 

szczegółowych  warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich 

pobierania – druk nr 148. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XV.143.2016. 

 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 
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Radny Krzysztof Wołczyński – złożył pisemne interpelacje dotyczące: 

 pobierania opłat za korzystanie z obiektów sportowych, 

 zmiany nazwy ulicy Drobiowej w Łężycy, 

 równania dróg. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz – podziękowała Dyrektorowi Klimowi za wyrównanie drogi na Osiedlu 

Czarnkowo w Łężycy. 

 

Radna Joanna Pawelczyk – spytała, czy zostaną wycięte drzewa przy drodze do Nowego Kisielina. 

 

Dyrektor Klim – powiedział, że tak wszystkie 21 drzew zostanie przyciętych. 

 

 

7.Sprawy różne. 

 

Sołtys sołectwa Przylep Mieczysław Momot poprosił o ujednolicenie projektowania ulicy Robotniczej w 

niektórych miejscach są zaprojektowane chodniki w innych nie, i tam mieszkańcy wykonują je we 

własnym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy i Przewodniczący Zarządu złożyli wszystkim zebranym życzenia 

Świąteczne. 

 

 

Na tym o godz. 15.35 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 

 

 


